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Dagsorden til Ordinær Generalforsamling 2024 
lørdag den 16. marts 2024 kl. 1000 i vores klubhus, 
Borgerdiget 109 – Herlev. 
 
Dagsordenen er som følger: 
 
1. Valg af dirigent 

1.1. Bestyrelsen indstiller Jan Carstensen (Fedtmule) 
2. Områdeansvarliges beretning 

2.1. Frivillighedsansvarlig 
2.2. Junior- og Ungeansvarlig 
2.3. Uddannelsesansvarlig 
2.4. Ansvarlig for klubhus og sociale aktiviteter 
2.5. Ansvarlig for Sikkerhed & Materiel 
2.6. Ansvarlig for Sport, Træning og Dykkeraktivitet 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år – til godkendelse 
4. Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år – til godkendelse – samt orientering om 

budgettet for det indeværende år 
5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår fastholdelse af det eksisterende kontingent 
5.1. Sportsdykkermedlem kr. 1.300 årligt 
5.2. Fridykkermedlem kr. 900 årligt 
5.3. Motionsmedlem kr. 500 årligt 
5.4. Passivt medlem kr. 100 årligt 

6. Behandling af eventuelt indkomne forslag 
6.1. Muligheden for at sætte unge Jernlungers kontingentbetaling på pause (bilag 1) 

7. Valg af: 
7.1. Økonomiansvarlig 

7.1.1. Lisa Svensen Genopstiller 
7.2. Ansvarlig for sport, træning & dykkeraktiviteter 

7.2.1. Jonas Lykke Pinndal Genopstiller 
7.3. Ansvarlig for sikkerhed & materiel 

7.3.1. Jan Ivar Pinndal Genopstiller 
7.4. Frivillighedsansvarlig 

7.4.1. Malte Andersen Genopstiller 
8. Valg af to kritiske revisorer og en revisorsuppleant 
9. Eventuelt. 
 
Stemmeret har alle sportsdykker- og fridykkermedlemmer, der har været medlem af foreningen i de sidste 
3 måneder før generalforsamlingen, og som ikke er i kontingentrestance. Stemmeret kan kun udøves ved 
personligt fremmøde. 
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Bilag 1 

Beslutningsforslag til Generalforsamlingen:  
Muligheden for at sætte unge Jernlungers 
kontingentbetaling på pause 

BAGGRUND: 

Bestyrelsen erkender vigtigheden af at opretholde et aktivt og inkluderende miljø for alle medlemmer, 
herunder især de unge medlemmer. Vi erkender også behovet for at imødekomme særlige 
omstændigheder, hvor medlemmer midlertidigt ikke kan deltage aktivt i foreningsaktiviteter. Dette kan 
eksempelvis være under ophold på efterskole eller lignende forpligtelser. For at imødekomme disse behov 
og lette administrationen af medlemskaber, ønsker bestyrelsen at foreslå en ændring af 
kontingentpolitikken. 

FORSLAG: 

På baggrund af ovenstående foreslår bestyrelsen følgende ændring i Herlev Dykkerklub Jernlungernes 
kontingentpolitik: 
 

1. Pause i Kontingentbetaling 
Bestyrelsen får bemyndigelse til at sætte unge medlemmers kontingentbetaling på pause i op til et år efter 
en individuel vurdering. Dette betyder, at de kun skal betale det, som det koster at være registreret hos 
Dansk Sportsdykker Forbund, pt. omkring 380 kr. årligt, under perioden for den midlertidige pause. 
 

2. Særlige Omstændigheder 
Denne mulighed for kontingentpause kan kun aktiveres under særlige omstændigheder, såsom hvis 
medlemmet skal på efterskole eller har lignende betydelige forpligtelser, der forhindrer dem i at deltage 
aktivt i foreningsaktiviteter. 
 

3. Formål 
Formålet med denne ændring er at hjælpe med at fastholde kontakten til især de unge medlemmer og 
sikre, at de fortsat føler sig tilknyttet til foreningen, selv når de midlertidigt er fraværende. Samtidig vil det 
lette administrationen af medlemskaber og sikre, at der ikke opkræves kontingent for perioder, hvor 
medlemmer ikke deltager aktivt i foreningsaktiviteter. De kan dog deltage i særligt tilrettelagte aktiviteter, 
såsom enkelte dykkerture, fester eller lignende. 

IMPLEMENTERING: 

Denne ændring i kontingentpolitikken træder i kraft efter vedtagelse på Generalforsamlingen og vil blive 
implementeret i overensstemmelse med foreningens vedtægter. 

AFSLUTNING: 

Vi tror på, at denne ændring vil være til gavn for Klubben og bidrage til at sikre et inkluderende og 
bæredygtigt miljø for vores medlemmer. 
  
Med venlig hilsen, 
Bestyrelsen 


